
NENAD PREDOVAN:  

- Gospodine gradonačelniče, lijep pozdrav svima,  

danas nemam pitanje već imam prijedlog za vas.  

Još nije donijet plan sredstava za sufinanciranje Programa javnih potreba u sportu Grada 

Zagreba za 2023. godinu a to praktički onemogućuje provedbu većine razvojnih programa 

sporta Grada za 2023. i sport Grada Zagreba živi na škrgama.  

Formalno i praktički sport u ova prva tri mjeseca financira se na temelju prošlogodišnjih 

projekata, planova i financijskih iznosa. Podmiruju se plaće i jedva dostaje za neka natjecanja. 

Zašto je to tako i mora li to zaista biti tako?  

Podsjećam proračun za 2023. usvojili smo 8. prosinca prošle godine na ovoj Skupštini i od tada 

su prošla četiri mjeseca a plana sredstava još nema za sport. U ovakvim uvjetima nije moguće 

provoditi usvojene projekte.  

Predlažem da se založite da se taj program financijski donese što prije a najkasnije do 

15. travnja. Svi elementi su jasni, sve podloge postoje i nema razloga da se to odugovlači.  

Ono što predlažem za ubuduće a to je:  

1. Da javni poziv za podnošenje programa za izradu i realizaciju plana da se organiziraju u 

listopadu.  

2. Da korisnici prijedloga plana trebaju dostaviti do kraja studenoga.  

3. Da se plan donese najkasnije mjesec dana nakon usvajanja proračuna.  

 

Gospodine gradonačelniče, ako otvorite web stranicu, ovoga časa, Sportskog saveza 

Grada Zagreba  vidjet ćete da je prva informacija dakle upravo taj poziv da se ljudi jave za 

financiranje programa  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……   

koji je istekao, taj poziv 20. siječnja.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro, zahvaljujem zastupniče Predovan na prijedlogu.  

Znači što se tiče Sportskog saveza Grada Zagreba čisto da ne bude zabune, znači radi se 

o, ne o gradskoj ustanovi niti o gradskom upravnom tijelu nego zapravo o udruzi udruga, ajmo 

to tako reć, gdje je Sportski savez Grada Zagreba, ja nemam, je potpuno autonomno tijelo. 

Znači autonomno tijelo koje bira svoje vodstvo, koje ima svoje članove koji su sportski savezi, 

sportski savezi imaju svoje klubove i nije gradsko upravno tijelo.  

Što se tiče programa javnih potreba u sportu on je koliko ja znam usvojen međutim ono 

što nije napravljeno jest natječaj za financiranje i taj natječaj kao što ste i sami rekli, 

pretpostavljam da ste to rekli ako sam vas dobro shvatio, je uvijek tako kasnio, kasnio je tako i 

prošle godine.  

Ono što sam ja isto tako na, možda i na, nekako isto tako razmišljao kao i vi jest da to 

bude ranije, da to nema smisla da kasni tako tijekom kalendarske godine i već smo na tu 

inicijativu pokrenuli da se izradi nova metodologija i da se ubrza taj natječaj. I u komunikaciji 

smo sa Sportskim savezom Grada Zagreba da to bude ranije nego što je to bilo uobičajeno svih 

ovih dosadašnjih godina.  

Tako da što se tiče prijedloga ja mislim da je on dobar i mi na njemu već zapravo i 

radimo.  

 

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Želite li dodatno objašnjenje? Želite. Izvolite.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Hvala vam lijepa gospodine gradonačelniče. Ja sam zadovoljan s vašim odgovorom i 

drago mi je da se na tome radi. Međutim ne bih volio da to ostane "mrtvo slovo na papiru" pa 

zato  od vas tražim i pisano jedno izvješće ili odgovor na taj moj prijedlog.  

Znači listopad, poziv za izrada subjekata za financijski plan odnosno programe, studeni 

dostava tih programa i najkasnije mjesec dana nakon što usvojimo proračun da taj plan 

financiranja sporta zapravo bude usvojen.  

Evo samo jedna situacija oko toga iz "Sporta za sve", a ja se posebno zalažem za 

razvoj sportske rekreacije. Dakle u "Sportu za sve" usvojen je 20. prosinca taj plan koji su 

onda dostavili na taj natječaj koji je trajao do 1. siječnja a danas, gotovo četiri mjeseca kasnije 

ništa se po tome ne događa a zaista u sportskoj rekreaciji, u "Sportu za sve" dana je jedna vrlo 

dobra politička police prema sportu, ne politika kao strančarenje gdje citiram: "Godina 2023. 

je godina sveobuhvatnih promjena u pristupu i programskoj orijentaciji, financijskom 

praćenju sportske rekreacije i programa "Sporta za sve". Programi u skladu s tim su 

napravljeni ali financijskog plana nema."  

Ja naravno znam da udruga nije, savez nije tijelo Gradske skupštine ali naprosto ne 

vjerujem da vi svojim savjetima ne možete utjecati na to što ste rekli  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

da se radi zaista se napravi na način  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- koji je objektivan i moguć.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Gradonačelniče želite li dati dodatno pojašnjenje? Gradonačelnik Tomislav Tomašević, 

izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- S obzirom na novi zakon postoji jasna metodologija kako se izrađuje zapravo natječaj 

i ja ću tu istu metodologiju donijeti i postoji ova cijela procedura kao što ste rekli pisma pa onda 

prijedloga koji dolazi od Sportskog saveza, pa onda na kraju općeg akta koji ja usvajam, Ne 

mogu reć da će baš bit ovako kako ste vi rekli jer moramo provjeriti da li pravno to može baš 

ić u listopadu, pa studeni i prosinac prije nego što se usvoji proračun ali potrudit ćemo se da to 

bude najranije moguće. Ja želim da to bude najranije moguće, kao što to isto tako radimo i za 

udruge građana općenito.  

Ne znam da li to znate da natječaji kad smo došli na vlast smo imali natječaje za udruge 

koji su bili maltene u rujnu ili u listopadu gotovi rezultati a trebaju bit projekti završeni do kraja 

godine. I onda to stalno pokušavamo smanjiti a s obzirom na zakonske propise. Jer mi moramo 

usvojiti proračun da bi mogli uopće ići s natječajem koji opet ima svoju proceduru i formalne 

prijave i rokovi, jedni, drugi, prigovori itd., odbijanje, prihvaćanje, finalna lista, potpisivanje 

ugovora itd.  



Ali cijelo vrijeme doista želim da ljudi uključujući sportske saveze i klubove imaju što je 

ranije moguće raspisan natječaj, da što ranije znaju koliko sredstava na kraju mogu dobit iz 

tog programa javnog financiranja u sportu.  

Tako da dobit ćete i pisani odgovor pa ćemo vas izvijestit šta sve radimo da i tu proceduru 

unaprijedimo i da ona bude što kvalitetnija za sve jer kažem ja ne mislim isto tako da je dobro 

da je novac izglasan u proračunu a onda imamo neke kasne natječaje.  

 

 


